
Generalforsamling 
 
Referat af ekstraordinær Generalforsamling 2/9-97. 
 
1. Valg af referent: 

Per blev valgt. 
 
2. Fremlæggelse af regnskab: 

Henrik gennemgik regnskabet, som blev godkendt uden kommentarer. Vi fortsætter 
med uændret kontingent i 97/98, men derefter anbefales en stigning for at dække de 
løbende udgifter. 
(Per Lund: Det har været lidt vanskeligt at rekonstruere regnskabet, f.eks. p.g.a. 
regnskabsårets placering i forhold til f.eks. kontingentbetalinger, at Allan havde 
regnskabet i starten af året, at skoleskakken delvis blev kørt ind over klubbens 
regnskab samt en lidt rodet sæsonafslutning sidste år. 
Men nu stemmer det og jeg vil gerne takke Henrik, Jens og Allan for en stor indsats 
med at rekonstruere begivenhedernes gang!). 
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